
Referat styremøte 01/22 – Hartevassnuten 
Velforening 
 

Dato:  18 mai 2022 

Sted:  Teams 

Tilstede: Bernt Pedersen, Inger Sædberg Birkenes, Harald Haugedal, Frode Stokkeland,  
Andre Kjetså 

 
Innkalling og gjennomføring 
Dette var første styremøte etter årsmøtet hvor Signe Hatteland gikk ut av styret og Bernt Pedersen 
kom inn. Styret startet med å konstituere seg. Styret i Hartvassnuten består nå av følgende personer 
med følgende roller: 
 
Bernt Pedersen   Styrets leder 
Harald Haugedal   IT, hjemmeside 
Inger Sædberg Birkenes  Regnskap, kontingenter og adresselister 
Frode Stokkeland   Brøyting, regulering, VA, Kommune 
Andre Kjetså   Sekretær, brøyting, regulering, VA, Kommune 
 
Møtet var i praksis ett arbeidsmøte hvor vi fulgte opp saker fra årsmøtet og hvor vi så litt på hvordan 
vi best kan organisere de sakene vi skal jobbe med. Sak 02/22 og 03/22 samt del av sak 05/22 er 
relatert til veilaget, men vi oppfatter det som formålstjenlig å behandle dette i fellesskap med 
velforeningen all den tid det er synkrone styrer og roller i begge foreningene.  
 

Sak 01/22 Praktiske forhold 
Styret gjennomgikk de praktiske forhold som må håndteres ifbm endring av styrets leder samt se på 
hvilke forhold som ytterligere kan forenkle styrets arbeid. Vi var enige om følgende: 

• Endring av mail mottak fra Signe til Bernt – Bernt håndterer 
• Mulighet for EHF? – Inger sjekker 
• Inger ønsker alle fakturaer direkte til seg – Harald/Inger sjekker 
• Vi slår sammen bankkontoer for Veilag og Velforening. Vi skal fortsatt kunne identifisere 

kostnader/inntekter isolert sett for veilaget – Inger håndterer 
• Bernt ønsker disposisjonsrett over bankkonto – Inger/Bernt håndterer 
• Endringer i Brønnøysund – Frode håndterer for både velforening og eventuelt Veilaget 
• Kontingent for 2022 sendes ut ila kort tid - Inger 

 
Sak 02/22 Bom 
Dagens bom er utslitt. I tråd med vedtak i årsmøtet skifter vi ut denne med en ny bom. Det er ett 
ønske med føler på innsiden av ny bom slik at biler kan kjøre ut direkte. Videre sjekkes det ut 
mulighet for trekkerør for fremtidig kamera og eventuelt lys ved bom.  
Arbeid med ny bom må koordineres med Uleberg og arbeid de gjør med vei, asfalt og VA ledning.  
Det sjekkes med Hovet hvem som kan være en leverandør i tillegg til dagnes leverandør.  

• Innhente tilbud på ny bom Bernt Pedersen 



• Koordinere arbeid med UMT Andre Kjetså, Frode Stokkeland 
• Sjekke mulighet for trekkerør Andre Kjetså, Frode Stokkeland 

 
Sak 03/22 Slitasje på vei 
I byggeperioden med nytt høydebasseng og nå nytt driftshus/pumpestasjon har det tidvis vært stor 
belastning på vei med tyngre kjøretøy. Vi tar ett møte med Bykle kommune og ser på hva det er 
naturlig at de bidrar med. Se for øvrig sak 05/22 
 
 
Sak 04/22 Gjennomgang brøyteavtale 
I henhold til brøyteavtale med UMT skal vi ha en årlig gjennomgang med UMT. Etter fjorårets 
justeringer oppfattes nå brøyteavtalen som god og trimmet. Vi avtaler uansett en gjennomgang med 
UMT i september/oktober.  

• Andre Kjetså, Frode Stokkeland håndterer dette møtet 
 
 
Sak 05/22 Møte med Bykle kommune 
Det er flere forhold hvor vi ønsker en dialog med Bykle kommune. Dette for å bedre forstå hva som 
skal skje i vårt område og i randsonen. Vi må etterstrebe å påvirke sakene slik at det er til det beste 
for flertallet av våre medlemmer. Utkast til agenda med Bykle kommune ligger vedlagt.  

• Bernt Pedersen, Andre Kjetså og Frode Stokkeland tilstreber å delta på dette møtet. Ønskelig 
med både fysisk og Teams deltakelse.  

 

 

Sak 06/22 Nytt hyttefelt til høyre etter bommen 
Det etableres nå et nytt felt med ca. 30 hyttetomter til høyre for bommen. Veien kobles på 
Marnarvegen og disse hyttene oppfattes som en naturlig del av Hartevassnuten vel.  

• Andre Kjetså og Frode Stokkeland tar en prat med grunneier Uleberg/advokat og eventuelt 
megler for å sjekke ut de faktiske forhold samt om kjøpekontraktene plikter medlemskap i 
velforening. 

 
 
Sak 07/22 Møtekalender for resten av året 
Følgende datoer er avsatt til styremøtet i Hartevassnuten Velforening for resten av 2022 

• Mandag 29 august 1930 - Teams 
• 7 oktober kl. 20. hos Bernt på hytta, Fjellbyggveien 60 

I den grad det skulle oppstå behov for ytterligere møter, kalles det inn fortløpende på Teams. 
 
Kristiansand 22.05.22 
 
Bernt Pedersen 
 

 


